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Protokół Nr VI/15 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 29 kwietnia 2015 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:00 otworzył  

VI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Radny nieobecny nieusprawiedliwiony: Grzegorz Bruski. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  

 

Poza tym w sesji uczestniczyli: Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Marcin 

Porzucek, Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radna Rady Powiatu  

w Pile Zdzisława Bosak, Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy 

Józef Lewandowski, Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica Dorota 

Kwiatkowska, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Luchowie Jadwiga Szuszkiewicz, Dyrektor Gminnego 

Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł Berndt, a także Radca Prawny Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica Gabriela Reszkowska, Przewodnicząca Zarządu Samorządu Mieszkańców 

Miasta Łobżenicy Bronisława Mazurek, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy 

lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Następnie Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 

przyjęła protokół Nr V/15 z obrad sesji w dniu 27 marca 2015 r.  

 

 

 

 



 2 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

VI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Zaproponował, aby rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków nastąpiło w punkcie szóstym 

porządku obrad, a przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2014 rok w punkcie 

dziesiątym. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Kapeja poddał pod głosowanie porządek 

obrad wraz z wprowadzonymi zmianami.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

w następującym brzmieniu: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.  

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica  

z organizacjami pozarządowymi w 2014 r. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łobżenica na lata 2015-2024.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2015 rok.  

10. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2014 rok. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania  

i wdrażania planu gospodarki niskoemisyjnej.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości 

położonej we wsi Kościerzyn Mały, stanowiącej własność Gminy Łobżenica.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości 

położonej we wsi Fanianowo, stanowiącej własność Gminy Łobżenica.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej we 

wsi Trzeboń, stanowiącej własność Gminy Łobżenica.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica w drodze bezprzetargowej.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia działek nr 388/2 i 389/4 

stanowiących własność Gminy Łobżenica.  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Luchowie w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Łobżenicy.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty 

i Polityki Społecznej.  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie procedury rozpatrywania skarg przez Radę Miejską  

w Łobżenicy.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do reprezentowania Gminy 

Łobżenica w Stowarzyszeniu pn. Organizacja Turystyczna Północnej Wielkopolski 

„Dolina Noteci”.  

22. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

23. Wolne głosy i wnioski. 

24. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy pana Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z realizacji 

zadań Gminy w okresie międzysesyjnym.  
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym realizował zadania przy pomocy Urzędu 

Miejskiego, kierował bieżącymi sprawami Gminy oraz reprezentował ją na zewnątrz.  

Pan Burmistrz wymienił zarządzenia wydane w okresie międzysesyjnym. Dotyczyły one 

następujących kwestii: 

- zmian w budżecie Gminy na 2015 rok, 

- udzielenia bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców, 

- ustalenia wytycznych do projektów organizacyjnych szkół i przedszkola prowadzonych 

przez Gminę Łobżenica oraz ustalenia ogólnych zasad organizacji pracy placówek 

oświatowych obowiązujących w roku szkolnym 2015/2016, 

- powołania Obwodowych Komisji Wyborczych w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej 

Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015 r., 

- powołania operatorów informatycznej obsługi obwodowych komisji wyborczych, 

- powołania koordynatora gminnego odpowiedzialnego za wsparcie techniczne obsługi 

informatycznej obwodowych komisji wyborczych. 

Pan Burmistrz poinformował, że zarządzeniem z dnia 13 kwietnia br. został wprowadzony 

nowy Regulamin Organizacyjny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. W jednostce 

funkcjonują trzy referaty: Organizacji i Promocji, Finansowo-Księgowy oraz Gospodarki  

i Planowania Przestrzennego.  

Oznajmił, że w dniu 22 kwietnia br. wydano zarządzenie zmieniające Regulamin 

Organizacyjny Urzędu Miejskiego. Powiedział, że pani Dorota Kwiatkowska została 

powołana na stanowisko Głównej Księgowej. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował, że w dniu 17 kwietnia br. zarządził 

wewnętrzną kontrolę gospodarowania środkami publicznymi Gminy. Oświadczył, że 

„wstępne informacje z kontroli potwierdzają możliwość dokonania przestępstwa. W związku 

z powyższym w dniu 24 kwietnia złożyłem zawiadomienie w Prokuraturze Rejonowej  

w Złotowie o podejrzeniu popełnienia przestępstwa zaboru, defraudacji lub wyłudzenia na 

szkodę Gminy Łobżenica środków finansowych i wniosłem o wszczęcie w tej sprawie 

postępowania przygotowawczego”. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że nie chciałby się wypowiadać w powyższej sprawie do 

czasu zakończenia kontroli. Powinna ona potrwać do końca maja 2015 r. Dodał, że w dniu 

złożenia zawiadomienia do prokuratury o zaistniałej sytuacji zostali poinformowani 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego oraz członkowie Komisji Rewizyjnej.  
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Następnie pan Burmistrz powiedział, że został rozstrzygnięty konkurs ofert na realizację  

w 2015 r. zadań w zakresie inicjatywy lokalnej. Rozdysponowano kwotę 53 500 zł. 

Pozytywną opinię uzyskało 39 wniosków. Według Burmistrza Łobżenicy każda inicjatywa 

lokalna jest cenna i należy ją wspierać. 

Pan Burmistrz poinformował, że Gmina Łobżenica przystąpiła do konkursu „Pięknieje 

Wielkopolska Wieś” organizowanego w ramach Programu Wielkopolska Odnowa Wsi  

2013-2020. Powiedział, że Gmina aplikuje o dofinansowanie w maksymalnej kwocie  

100 000 zł. Oznajmił, że „przygotowano dokumentacyjnie wnioski dla 4 miejscowości: 

- Luchowo - dofinansowanie w kwocie 24 600 zł na uporządkowanie i zagospodarowanie 

centrum miejscowości, 

- Kunowo - dofinansowanie w wysokości 26 750 zł na zagospodarowanie terenu przyległego 

do świetlicy wiejskiej na miejsce rekreacji i wypoczynku, 

- Wiktorówko - dofinansowanie w kwocie 22 150 zł na zwiększenie poziomu bezpieczeństwa 

poprzez wykonanie ogrodzenia boiska sportowego przy Szkole Podstawowej wraz  

z montażem piłkochwytów od strony szosy, 

- Witrogoszcz-Osada - dofinansowanie w wysokości 26 500 zł na zagospodarowanie terenu 

przy boisku sportowym.” 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że Urząd Marszałkowski w Poznaniu dokonuje oceny 

formalnej złożonych wniosków. Ogłoszenie wyników przewidziane jest pod koniec czerwca 

br. 

W kolejnej części wypowiedzi pan Burmistrz poruszył kwestię remontu stadionu sportowego 

im. Alojzego Graja. Oświadczył, że został złożony wniosek o płatność częściową na kwotę 

132 546,75 zł. Wniosek o płatność końcową zostanie złożony w maju br.  

W okresie od lutego do kwietnia br. prowadzono roboty drenarskie, prace związane  

z trybunami, ciągami komunikacyjnymi, budynkiem socjalnym oraz kompleksem boisk.  

Pan Burmistrz wyraził zadowolenie z postępów prac. Powiedział, że zgodnie z informacjami 

uzyskanymi od wykonawcy remont stadionu powinien zakończyć się do 30 maja br. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy przedstawił informację dotyczącą remontu ścieżki spacerowo 

- rowerowej wzdłuż nabrzeża rzeki Łobżonki. Oznajmił, że został podpisany aneks do umowy 

o dofinansowanie inwestycji. Złożono również wniosek o płatność. Kwota refundacji to 

50 000,00 zł. Pan Burmistrz powiedział, że wzdłuż ścieżki zamontowano tablice 

informacyjne. Zostanie również zainstalowane oświetlenie.  
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Poinformował, że zgodnie z zarządzeniem z dnia 20 marca 2015 r. do zbycia przeznaczony 

został lokal mieszkalny nr 21 położony w bloku przy ul. Złotowskiej 23B w Łobżenicy. 

Wartość nieruchomości wynosi 64 360 zł.  

Oznajmił, że zawarto akty notarialne sprzedanych mieszkań w budynku przy Placu Wolności 

1 w Łobżenicy. Poinformował, że w dniu 1 czerwca br. odbędzie się przetarg ustny 

nieograniczony na sprzedaż budynku byłego internatu liceum przy ul. Złotowskiej 31  

w Łobżenicy. Cena wywoławcza nieruchomości wynosi 250 000 zł. 

Następnie pan Burmistrz oznajmił, że w okresie międzysesyjnym wśród rodzin z terenu 

Gminy rozdysponowano 21 ton jabłek otrzymanych z Banku Żywności. Powiedział, że 

podejmowane są działania mające na celu przystąpienie do wieloletniego programu „Senior-

wigor”. Poinformował o planach utworzenia dziennego domu pobytu dla seniorów na bazie 

Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej, znajdującego się na terenie parku miejskiego. 

Temat ten będzie konsultowany z Radą Miejską. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że rozpoczęły się konsultacje z organizacjami społecznymi 

dotyczące publikacji Seniorzy Północnej Wielkopolski. Stwierdził, że zasłużonymi seniorami 

z terenu Gminy są m.in. pan Kazimierz Sztych, pani Danuta Szadurska, pan Heliodor Stuba. 

Oznajmił, że z pomocy oferowanej przez punkt „Pomagający potrzebującym” w Łobżenicy 

korzysta duża liczba osób. Poinformował o możliwości wypożyczenia w powyższym miejscu 

sprzętu rehabilitacyjnego oraz o planach utworzenia bezpłatnej giełdy używanych mebli. 

Oświadczył, że prowadzone są konsultacje z radnymi w sprawie utworzenia spółdzielni 

socjalnej z udziałem kilku jednostek samorządu terytorialnego, w tym Gminy Łobżenica. 

Pan Burmistrz powiedział, że trwają prace porządkowe na terenie miasta i gminy polegające 

na rekultywacji terenów zielonych, sianiu trawy, sadzeniu kwiatów. Oznajmił, że odnowiono 

amfiteatr w parku miejskim oraz wiatę przystankową na Placu Wolności  

w Łobżenicy. Zamontowane zostały ławki na łobżenickich rynkach. Poprawie uległ stan 

schodów wejściowych na cmentarz.  

Poinformował, że pan prezes Kazimierz Wasiak dokonał zakupu zamiatarki. Burmistrz 

Łobżenicy wyraził zadowolenie z jej pracy. Poprosił, aby harmonogram pracy równiarki 

drogowej ustalać z panem Gniotem. Powiedział, że „jesteśmy w trakcie przygotowań do 

realizacji zaplanowanych w budżecie na ten rok inwestycji drogowych”. Oznajmił, że została 

podpisana umowa na dofinansowanie w kwocie 150 000 zł modernizacji drogi Dźwierszno - 

Górowatki w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w dniu 30 marca br. uczestniczył w zebraniu 

Zarządu Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych oraz w uroczystości 
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wręczenia nagród w konkursie Wielkanocne Strojne Jajo. W dniu 10 kwietnia br. doszło do 

spotkania pana Burmistrza z Wiceprzewodniczącą Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 

panią Mirosławą Rutkowską-Krupka. W okresie międzysesyjnym Burmistrz Łobżenicy 

spotkał się również z księdzem rektorem Kazimierzem Świderskim w celu omówienia 

przygotowań do uroczystości, które odbędą się w dniu 14 czerwca br. w Górce Klasztornej. 

Ponadto uczestniczył w zebraniu dotyczącym organizacji dożynek w Dziegciarni. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że w dniu 17 maja br. odbędzie się Bieg im. Alojzego Graja. Powiedział, że 

sprawy związane z organizacją biegu są dopracowane. Informacja o imprezie znajduje się na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 

Oznajmił, że w dniu 8 kwietnia br. w Urzędzie Miejskim w Łobżenicy odbyło się spotkanie  

z udziałem władz Gminy, radnych Sejmiku Województwa Wielkopolskiego: pana Jerzego 

Kado i pana Henryka Szopińskiego oraz pana Pawła Katarzyńskiego z Wielkopolskiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich. Spotkanie dotyczyło modernizacji drogi wojewódzkiej nr 242 

na odcinku o długości ok. 1,5 km od mostu na rzece Łobżonce do rozwidlenia na 

Witrogoszcz. Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że przewidywany koszt 

inwestycji wyniesie ponad 4 mln zł. Remont drogi nr 242 może zostać zrealizowany etapami.  

Powiedział, że w okresie międzysesyjnym prowadzone były rozmowy z panem Pawłem 

Katarzyńskim oraz panem Benedyktem Stefankiewiczem w sprawie uporządkowania poboczy 

przy wjeździe do Łobżenicy od strony Wyrzyska.  

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy oznajmił, że podczas kwietniowego posiedzenia 

Komisji Oświaty i Polityki Społecznej poruszony został temat utworzenia spółdzielni 

socjalnej z udziałem kilku jednostek samorządu terytorialnego, w tym Gminy Łobżenica. 

Rozmowy w tej kwestii będą kontynuowane. 

Powiedział, że w dniu 22 kwietnia br. w Starostwie Powiatowym w Pile odbyło się kolejne 

spotkanie w sprawie obchodów 120-lecia powstania kolejki powiatowej. Poinformował, że  

w dniu 25 czerwca br. kolejka wąskotorowa „zawita” do Łobżenicy. Oznajmił, że we 

współpracy z panem dyrektorem Pawłem Berndtem przygotowany został okolicznościowy 

program - złożono wniosek do pana Starosty o przeznaczenie kwoty 4 000 zł na pokrycie 

niezbędnych wydatków. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że konkurs na stanowisko podinspektora do 

spraw promocji i rozwoju Gminy w Urzędzie Miejskim wygrała pani Marta Konek. 

Powiedział, że trzy osoby spełniają wymogi formalne zawarte w ogłoszeniu o naborze na 
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stanowisko podinspektora do spraw gospodarki przestrzennej i projektów. Dodał, że wraz  

z panem Burmistrzem odbył pięciogodzinną wycieczkę rowerową na terenie Gminy 

Łobżenica  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności międzysesyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej. 

 

Ad. 5 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Marcin Porzucek 

Powiedział, że „Łobżenica nie weszła do pilskiego obszaru strategicznej interwencji”. 

Oznajmił, że w związku z powyższym Gmina straciła szansę na pozyskanie 2 mln euro  

w uproszczonym trybie. Poinformował, że „rekompensatą mają być problemowe obszary 

strategicznej interwencji”.  

Radny Marcin Porzucek powiedział, że ważną kwestią jest tworzenie dobrych projektów przy 

staraniu się o pozyskanie środków unijnych. Stwierdził, że według Zarządu Województwa są 

ważniejsze inwestycje niż budowa obwodnicy Łobżenicy. Oznajmił, że władze Gminy 

powinny kontynuować działania mające na celu doprowadzenie do realizacji powyższego 

przedsięwzięcia. Zadeklarował wsparcie klubu Prawa i Sprawiedliwości w kwestii powstania 

obwodnicy Łobżenicy. 

Następnie radny Marcin Porzucek poinformował o planach podziału Powiatu Pilskiego na 

dwie jednostki samorządu terytorialnego: powiat grodzki i ziemski. Zwrócił uwagę na brak 

konsultacji powyższych zamierzeń z zainteresowanymi samorządami. Oznajmił, że Gmina 

Łobżenica straci po podziale Powiatu Pilskiego. Osłabieniu mogą ulec więzy edukacyjne, 

transportowe i gospodarcze łączące Łobżenicę z Piłą.  

Zasugerował wypracowanie przez Radę Miejską w Łobżenicy stanowiska w sprawie podziału 

Powiatu Pilskiego. 
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Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, na jakiej podstawie zostały wyliczone koszty energii elektrycznej potrzebnej do 

funkcjonowania przydomowych przepompowni ścieków. Powiedział, że w 2014 r. dość duża 

liczba mieszkańców podłączyła się do sieci kanalizacji. Dopytywał, czy we wniosku 

taryfowym została uwzględniona większa liczba odprowadzanych ścieków.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział, że „Kościerzyn Mały praktycznie rzecz biorąc mieliśmy już podłączony  

z końcem ubiegłego roku”. Oznajmił, że każda studzienka przydomowa jest zaopatrzona  

w podlicznik. Na podstawie odczytów zużycia energii elektrycznej została dokonana 

symulacja kosztów.  

Poinformował, że we wniosku taryfowym uwzględniono wyższe przychody związane  

z większą ilością odprowadzanych ścieków. Dodał, że na dzień dzisiejszy na terenie 

Łobżenicy nie jest spodziewana większa liczba podłączeń do sieci kanalizacji.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że podczas kwietniowego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego jeden z radnych przedstawił ranking, z którego wynika, że ceny wody  

i ścieków w Gminie Łobżenica są dość niskie w skali całego kraju. 

Oznajmił, że Gmina w ostatnich latach zainwestowała znaczne środki finansowe w budowę 

sieci kanalizacji oraz w modernizację infrastruktury wodociągowej. Dodał, że przy ustalaniu 

cen za wodę i ścieki należy uwzględniać potrzeby budżetu Gminy oraz dobro mieszkańców.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził, że przy tworzeniu kalkulacji cen dostarczenia 1 m
3
 wody oraz odbioru 1 m

3
 

ścieków nie powinna być brana pod uwagę rezerwa na należności nieregularne. Powiedział, 

że powoduje to wzrost cen. Oznajmił, że Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  
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w Łobżenicy Sp. z o.o. powinien podejmować działania w celu zmniejszenia zaległości  

w opłatach za wodę i ścieki. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że wielkość zadłużenia mieszkańców wobec zakładu komunalnego z tytułu 

opłat za wodę i ścieki wynosi ponad 200 000 zł. We wniosku taryfowym została przyjęta 

mniejsza kwota. Powiedział: „To jest wymóg ustawowy. Jeżeli są zobowiązania zaległe, 

musimy to uwzględnić w taryfach”.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile oznajmił, że zakład komunalny podejmuje działania  

w celu wyegzekwowania należności. Stwierdził, że „działania typu sąd, komornik są mało 

skuteczne”. Oświadczył, że w ostateczności dochodzi do odcięcia dopływu wody. Dodał, że 

ewentualna abolicja będzie wymagała zgody zgromadzenia wspólników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie  

w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” 

oraz 1 głosem „wstrzymującym się”, podjęła Uchwałę Nr VI/45/15 w zatwierdzenia taryf 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków, która stanowi 

załącznik numer 4 do protokołu. 

 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie sprawozdania z realizacji 

programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi w roku 2014. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie powyższe sprawozdanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi  

w roku 2014, które stanowi załącznik numer 5 do protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie: 

zmiany „Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2015-2024”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego nie wniosła uwag do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zmiany „Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łobżenica na lata 2015-2024”. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/46/15 w sprawie: zmiany „Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2015-2024”, która stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie miasta  

i gminy na 2015 rok”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przeanalizowała projekt uchwały. 

Został on pozytywnie zaopiniowany. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie 

miasta i gminy na 2015 rok”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/47/15 w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok”, która stanowi 

załącznik numer 7 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie oceny zasobów pomocy 

społecznej za 2014 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że pomoc społeczna zajmuje drugie miejsce w strukturze wydatków budżetu 

Gminy. Stwierdził, że działania pana Burmistrza w zakresie opieki społecznej, przedstawione 

w sprawozdaniu z działalności międzysesyjnej, są prawidłowe. Powiedział, że w programie 

„Senior-wigor” wymagany jest udział finansowy samorządu terytorialnego. Poinformował, że 

trwają prace nad zmianą ustawy o pomocy społecznej.  

Stwierdził, że rekomendacje zawarte w ocenie zasobów pomocy społecznej są słuszne. 

Dostrzegł potrzebę systematycznego podnoszenia kwalifikacji i kompetencji pracowników 

MGOPS.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oznajmił, że  

w rozwiązywaniu problemów społecznych ważną kwestią jest współpraca z organizacjami 

pozarządowymi. Zasugerował zintensyfikowanie działań na rzecz wspierania osób młodego 

pokolenia. Zwrócił uwagę na zjawisko opuszczania terenu Gminy Łobżenica przez młode 

osoby. 

Stwierdził, że ocena zasobów pomocy społecznej za 2014 rok została dobrze przygotowana. 

Dodał, że pracownicy socjalni mają dużo pracy. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag innych poddał pod głosowanie ocenę zasobów pomocy społecznej za 

2014 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła ocenę zasobów 

pomocy społecznej za 2014 rok, która stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia woli  przystąpienia do opracowania i wdrażania Planu gospodarki niskoemisyjnej. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu powyższej uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/48/15 w sprawie wyrażenia woli  przystąpienia do opracowania i wdrażania Planu 

gospodarki niskoemisyjnej, która stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej zapoznali się z projektem 

uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej we wsi Kościerzyn 

Mały. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Kapeja poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/49/15 w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej we wsi 

Kościerzyn Mały, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia 

nieruchomości położonej we wsi Fanianowo, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że działka w Kościerzynie Małym przeznaczona do zbycia ma powierzchnię 

2,26 ha i jest wykorzystywana rolniczo. Oznajmił, że w Fanianowie do sprzedaży została 

zaplanowana działka nr 76 o powierzchni 7,66 ha, użytkowana jako grunt rolny.  

W miejscowości Trzeboń do zbycia przeznaczono działkę nr 37/14, która ma powierzchnię 

0,20 ha. Powyższe nieruchomości zostaną sprzedane w trybie przetargowym. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że zbycie działki nr 100/5  

o powierzchni 360 m
2
, znajdującej się w Kruszkach, nastąpi w drodze bezprzetargowej na 

rzecz państwa Donaj. Dodał, że do sprzedaży w trybie przetargu zostały również 

przeznaczone działki nr 388/2 i 389/4 o łącznej powierzchni 2924 m
2
, położone w Łobżenicy 

w pobliżu bloków.  

 

Sołtys Fanianowa Szczepan Gniot 

Stwierdził, że jeżeli działka w Fanianowie zostanie wystawiona na sprzedaż w całości, to 

większość rolników nie będzie posiadała wystarczających środków na jej kupno. Powiedział, 

że część pieniędzy ze sprzedaży działki powinna „wrócić na wieś”. Oznajmił, że 

nieruchomość ta należała w przeszłości do sołectwa i została skomunalizowana.  

Pan Szczepan Gniot dodał, że posiada umowę na dzierżawę części działki nr 76  

w Fanianowie, która wygasa w 2016 r. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że w Fanianowie zostanie wykonany odcinek drogi. Mieszkańcy oczekują 

również powstania świetlicy wiejskiej. Dodał, że do realizacji powyższych przedsięwzięć 

potrzebne są środki finansowe. 

 

Sołtys Fanianowa Szczepan Gniot 

Zapytał, kiedy planowana jest sprzedaż działki nr 76 w Fanianowie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że po żniwach. 

 

Sołtys Fanianowa Szczepan Gniot 

Oznajmił, że temat sprzedaży działki został szybko wywołany. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że działka została zaplanowana do zbycia w uchwale budżetowej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Stwierdził, że działka w Fanianowie może zostać kupiona przez osobę niezwiązaną  

z rolnictwem. Oznajmił, że dzierżawcy powinni posiadać możliwość pierwokupu działki. 

Zapytał, czy osoby dzierżawiące ziemię od Agencji Nieruchomości Rolnych mogą skorzystać 

z tego prawa. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Odpowiedział, że po trzech latach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Robert Biskupiak 

Zapytał, czy dzierżawcy działki w Fanianowie posiadają prawo pierwokupu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odpowiedział, że nie. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że przy sprzedaży działki w Fanianowie „pan Burmistrz musi respektować 

wszystkie ograniczenia, które wynikają z przepisów prawa”. Powiedział, że podjęcie uchwały 

w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Fanianowie „nie powinno 

ograniczać uprawnień osób, które dzisiaj z tej nieruchomości korzystają”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości 

położonej we wsi Fanianowo, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/50/15 w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej we wsi 

Fanianowo, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik numer 11 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej we wsi Trzeboń, stanowiącej własność 

Gminy Łobżenica. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/51/15 w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej we wsi 

Trzeboń, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik numer 12 do protokołu. 
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Ad. 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia 

nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Łobżenica w drodze 

bezprzetargowej. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Kapeja poddał pod głosowanie projekt 

powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/52/15 w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica w drodze bezprzetargowej. 

Uchwała stanowi załącznik numer 13 do protokołu. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że pan Wicebumistrz omówił projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 

zbycia działek nr 388/2 i 389/4 stanowiących własność Gminy Łobżenica. Zapytał, czy ktoś  

z radnych chciałby zabrać głos w tej kwestii.   

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/53/15 w sprawie przeznaczenia do zbycia działek nr 388/2 i 389/4 stanowiących 

własność Gminy Łobżenica, która stanowi załącznik numer 14 do protokołu. 

 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Luchowie  

w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy 
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był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tej kwestii. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że temat Szkoły Podstawowej w Luchowie zawsze wywoływał emocje. Oznajmił, 

że zachęcał do podjęcia działań w celu powstania placówki prowadzonej przez 

stowarzyszenie. Stwierdził, że nie jest to łatwe zadanie.  

Poinformował, że podczas kwietniowego spotkania z rodzicami w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego padła prośba o odłożenie o rok decyzji w sprawie szkoły w Luchowie ze względu 

na czas potrzebny do utworzenia stowarzyszenia zainteresowanego prowadzeniem tej 

jednostki oświatowej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział, że placówka  

w Luchowie jest dobrą szkołą, cechującą się wysokimi wynikami nauczania. Stwierdził, że 

pełni ona ważną funkcję społeczną. Funkcjonowanie szkoły podnosi znaczenie Luchowa. 

Oświadczył, że nie można mieć pretensji do rodziców, którzy zdecydowali się posłać swoje 

dzieci do placówki w Łobżenicy. 

Oznajmił, że w przypadku podjęcia decyzji o zamknięciu szkoły uczniowie z terenu Luchowa 

powinni mieć zapewnione dobre warunki aklimatyzacji i integracji w Szkole Podstawowej  

w Łobżenicy. Powiedział: „wierzę, że ten potencjał szkoły w Luchowie, ten dorobek 

historyczny nie zostanie zmarnowany”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oświadczył, że nie może 

poprzeć decyzji o likwidacji Szkoły Podstawowej w Luchowie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Opowiedział się za podjęciem decyzji w sprawie szkoły w Luchowie w 2016 r. Oznajmił, że 

jeżeli do tego czasu nie powstanie stowarzyszenie, zagłosuje za zamknięciem placówki. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Stwierdził, że większość obecnych radnych pełni tą funkcję po raz pierwszy. Oznajmił, że 

ostateczna decyzja o dalszym losie placówki w Luchowie powinna zostać podjęta  

w przyszłym roku. Wyraził obawę, czy Szkoła Podstawowa w Łobżenicy jest gotowa na 

przyjęcie uczniów z terenu Luchowa. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że obecne władze Gminy poświęcają dużo uwagi sprawom oświatowym. 

Oświadczył, że szkoła powinna zapewniać uczniom nie tylko możliwość kształcenia się, ale 

również możliwość rozwoju osobistego. 

Oznajmił, że niewielka odległość dzieląca placówki w Luchowie i Łobżenicy ma wpływ na 

decyzję rodziców o posyłaniu swoich pociech poza obwód szkolny. Stwierdził, że Szkoła 

Podstawowa w Łobżenicy jest przygotowana na przyjęcie uczniów z terenu Luchowa. 

Powiedział: „chcę, żebyście mieli państwo pełne przeświadczenie o przygotowaniu Gminy, 

przygotowaniu szkoły do realizacji tej uchwały”. Dodał, że najważniejsze w procesie edukacji 

są dzieci. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Luchowie Jadwiga Szuszkiewicz 

Stwierdziła, że „szkoła wiejska jest dobrem niewymiernym”. Powiedziała, że placówka  

w Luchowie pełni ważną rolę w funkcjonowaniu środowiska lokalnego. Zwróciła uwagę na 

fakt, że proces „odchodzenia dzieci z Luchowa do Łobżenicy” trwa już ponad 10 lat. 

Oznajmiła, że w ostatnich trzech latach liczba uczniów w klasach początkowych wzrastała. 

Poprosiła władze Gminy o dotrzymanie deklaracji, że w przypadku reorganizacji szkoły  

w Luchowie dzieci nie będą miały gorszych warunków do nauki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że pamięta czasy, kiedy zamykano szkoły w Liszkowie i Witrogoszczy. Poprosił, 

aby każdy z radnych podjął decyzję w sprawie dalszego funkcjonowania placówki  

w Luchowie biorąc pod uwagę przede wszystkim dobro uczniów, a nie kwestie finansowe. 

Oświadczył, że według pana Burmistrza po reorganizacji luchowskiej szkoły warunki nauki 

nie pogorszą się.  

Oznajmił, że w ciągu najbliższego roku może nie dojść do utworzenia stowarzyszenia, które 

prowadziłoby szkołę w Luchowie. Stwierdził, że jest to trudne zadanie do wykonania. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Luchowie w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej 

 im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 7 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” 

oraz 4 głosami „wstrzymującymi się”, podjęła Uchwałę Nr VI/54/15 w sprawie 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Luchowie w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej 

im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 15 do 

protokołu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział, że temat funkcjonowania szkoły w Luchowie ciągnie się prawdopodobnie od 

kilkunastu lat. Oznajmił, że w Luchowie zostaną klasy 1-3 oraz oddział przedszkolny. Dodał, 

że będą istniały warunki rozwoju placówki.  

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radny Zenon Hoppe wyraził wolę pracy w Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany składu 

powyższej komisji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/55/15 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty i Polityki Społecznej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 16 do protokołu. 

 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/56/15 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 17 do 

protokołu. 
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Ad. 20 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że podjęcie uchwały w sprawie procedury rozpatrywania skarg przez Radę Miejską 

w Łobżenicy wynika ze Statutu Gminy. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  

w tym temacie. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/57/15 w sprawie procedury rozpatrywania skarg przez Radę Miejską  

w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 18 do protokołu. 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Zastępca Burmistrza pan Józef Lewandowski wyraził zgodę, aby 

reprezentować Gminę Łobżenica w Stowarzyszeniu pn. Organizacja Turystyczna Północnej 

Wielkopolski „Dolina Noteci”.  Powiedział, że projekt uchwały w powyższej sprawie był 

omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tej kwestii. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 

do reprezentowania Gminy Łobżenica w Stowarzyszeniu pn. Organizacja Turystyczna 

Północnej Wielkopolski „Dolina Noteci” i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VI/58/15 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do reprezentowania Gminy 

Łobżenica w Stowarzyszeniu pn. Organizacja Turystyczna Północnej Wielkopolski 

„Dolina Noteci”, która stanowi załącznik numer 19 do protokołu. 
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Ad. 22 

 

W tym punkcie obrad radni nie zabrali głosu. 

 

Ad. 23 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że podjęcie uchwały dotyczącej szkoły w Luchowie nie jest postrzegane przez 

władze Gminy w kategoriach zwycięstwa, ale jako zobowiązanie do tworzenia dobrej 

organizacji szkół, dobrej oferty edukacyjnej oraz do wsparcia funkcjonowania przyszłej 

szkoły filialnej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że radni musieli podjąć trudną decyzję w sprawie szkoły w Luchowie. Powiedział: 

„nie mamy żadnego innego celu oprócz tego, żeby stworzyć najlepszą na miarę naszych 

możliwości ofertę edukacyjną”. Stwierdził, że oświata wymaga racjonalizacji. Dodał, że 

warunki nauki dla dzieci nie mogą ulec pogorszeniu.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Mariusz Wiśniewski 

Oświadczył, że poziom nauczania oraz poziom bezpieczeństwa uczniów w Szkole 

Podstawowej w Łobżenicy jest wysoki.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Wnioskował o dokonanie całościowego przeglądu mienia komunalnego na terenie Gminy 

Łobżenica. Powiedział, że Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę stanu kilku świetlic 

wiejskich i stwierdziła uchybienia. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Wyraził zadowolenie z położenia nowej nawierzchni asfaltowej w Dźwiersznie Małym. 

Poprosił radną Zdzisławę Bosak o przekazanie panu dyrektorowi Tomczykowi informacji  

o tym, że na terenie Dźwierszna Małego brakuje znaku kierunkowego Witrogoszcz. Oznajmił, 

że remont drogi nr 242 wyniesie 4 000 000 zł. Poprosił władze Gminy o podejmowanie 

dalszych działań na rzecz poprawy stanu tej drogi. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Stwierdził, że wspólna praca Radnych Sejmiku Województwa z naszego okręgu może 

przyczynić się do pozytywnego zakończenia sprawy przebudowy drogi nr 242 na odcinku 

most na Łobżonce - rozwidlenie na Witrogoszcz.  

Oznajmił, że obecne władze Gminy zabiegają o opracowanie dokumentacji związanej  

z przebudową drogi wojewódzkiej przez miejscowość Luchowo. Pan dyrektor Katarzyński 

zapewnił pana Burmistrza, że w 2015 r. zostanie zlecone przygotowanie dokumentów 

dotyczących powyższej inwestycji. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że przewidywany koszt budowy nakładki 

asfaltowej na moście oraz przełożenia chodnika to około 200 000 zł. Oznajmił, że w sprawie 

przedłużenia ścieżki rowerowej od pana Pluty do chodnika przy drodze wojewódzkiej 

potrzebne jest wsparcie ze strony radnych powiatowych. 

Następnie pan Józef Lewandowski poinformował, że przewidywany ruch pojazdów na 

obwodnicy miasta wyniesie maksymalnie 1 000 pojazdów na dobę, w tym 10-15% będą 

stanowiły samochody ciężarowe. Ruch na obwodnicy Czarnkowa, Wągrowca czy Murowanej 

Gośliny to ponad 10 000 pojazdów na dobę.  

Oznajmił, że dodatkowym argumentem przemawiającym za powstaniem obwodnicy jest 

poprawa połączenia z województwem kujawsko-pomorskim. Dodał, że sprawa budowy 

obwodnicy nie jest na dzień dzisiejszy zapisana w dokumentach Wielkopolskiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich. 

 

Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak 

Oznajmiła, że Łobżenica jest miastem zabytkowym. Poinformowała, że Towarzystwo 

Miłośników Łobżenicy wnioskowało do władz Województwa o budowę obwodnicy. 

Powiedziała, że w poprzednim Wojewódzkim Programie Ochrony Zabytków Łobżenica była 

wpisana na pierwszym miejscu jako miasto zagrożone ruchem tranzytowym. Dodała, że 

powstanie obwodnicy miasta jest ważne ze względu na ochronę istniejących zabytków. 

 

Sołtys Luchowa Ireneusz Pufal 

Stwierdził, że ruch pojazdów ciężarowych powoduje uszkodzenia budynków w Luchowie. 

Powiedział, że w związku z powyższym remont drogi wojewódzkiej nr 242 powinien zostać 

przeprowadzony jak najszybciej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynął apel o poparcie protestujących rolników. 

Oznajmił, że „rolnicy domagają się: 

- ustawy zapobiegającej wyprzedaży ziemi obcokrajowcom, 

- umożliwienia rolnikom sprzedaży bezpośredniej produktów przetworzonych, 

- ustawowego zakazu obrotu i uprawy GMO, 

- kompleksowej i długoletniej polityki rolnej oraz odzyskania kontroli nad przetwórstwem 

rolno-spożywczym i rynkiem wewnętrznym, 

- zmiany regulacji ustawowych w obszarze szkód łowieckich w sposób zapewniający 

rolnikom rekompensatę poniesionych strat, 

- powołania Komisji Dialogu Społecznego ds. rolnictwa (strona rządowa, rolnicy, 

przedsiębiorcy)”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy zaproponował, aby wystosować pismo 

popierające protest i postulaty rolników - załącznik numer 20 do protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zaakceptowała powyższą 

propozycję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Powiedział, że sarny, jelenie oraz dziki powodują szkody w uprawach. Zwrócił uwagę na 

niewystarczającą ilość środków finansowych na odszkodowania dla rolników. Oznajmił, że 

prace nad ustawą dotyczącą sprzedaży artykułów rolnych na wolnym rynku trwają już długi 

okres czasu. Poinformował, że dopłata do materiału siewnego uległa zmniejszeniu. 

Opowiedział się przeciwko wyprzedaży ziemi obcokrajowcom.  

Następnie radny Andrzej Borowy powiedział, że na terenie Polski działa 56 związków 

zawodowych rolników. Stwierdził, że jest to zbyt duża liczba. Skrytykował również pracę izb 

rolniczych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zwrócił uwagę na długotrwałą procedurę związaną z wydaniem zgody na likwidację tam 

bobrowych. Poinformował o dużych trudnościach w nabyciu gruntów zagranicą.  
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Pan Stanisław Jendrzejewski 

Stwierdził, że radni podjęli dobrą decyzję popierając postulaty rolników. Powiedział, że 

„zwierzyna w stanie wolnym jest własnością państwa, a upolowana jest własnością 

dzierżawcy, zarządcy obwodu”. Poinformował, że cały kraj jest podzielony na obwody 

łowieckie.  

Oznajmił, że koła łowieckie odpowiadają za szkody wyrządzone przez zwierzęta łowne. 

Oświadczył, że myśliwi miejscowego koła nie mają problemów z rolnikami. 

Następnie pan Stanisław Jendrzejewski powiedział, że bobry wyrządzają duże szkody. 

Zwierzęta te znajdują się jednak pod całkowitą ochroną. Zaapelował do wszystkich rolników, 

za pośrednictwem radnych i sołtysów, o dokonywanie oprysków od godziny dziewiętnastej 

do godziny piątej rano oraz o współpracę w tym zakresie z pszczelarzami.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że odszkodowania dla rolników pokrywają w małym stopniu straty spowodowane 

przez zwierzynę leśną. Stwierdził, że przepisy prawa powinny w większym stopniu chronić 

własność należącą do rolnika. Dodał, że bobry wyrządzają duże straty w rolnictwie. 

 

Ad. 24 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 13:55 zakończył obrady VI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 


